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                                                                                                           Kożuchów, 30.05.2022 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.17.2022.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 26 maja 2022 roku, zgłoszono następujące 

interpelacje: 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Proszę o informację od przewodniczącego Rady Miejskiej, w zakresie rozpatrzenia pisma odnośnie 

ponownego wniosku od OSP Mirocin Górny w zakresie dofinansowania zakupu samochodu. 

 

2. Ponawiam swoją interpelację złożoną w kwietniu br. w zakresie zaproszenia na sesję przedstawiciela 

władz wojewódzkich odnośnie wniosków jakie gmina Kożuchów składa do aktualnych naborów 

w ramach programów rządowych, a podjęcie decyzji samoistnej o nie wysyłaniu zaproszenia podjętą 

przez przewodniczącego rady, uważam za przekroczenie swoich kompetencji w zakresie należytego 

i obiektywnego rozpatrzenia wniosku, bowiem sesje rady miejskiej są ogólnodostępne, w związku z tym 

zaproszenie na nią może otrzymać każdy. Z tego co pamiętam jak na sesji pojawił się Pan Senator, to 

nikt nie kwestionował tego, bez względu na swoje poglądy polityczne. Tym bardziej, że Pan senator 

przedstawiał swój punkt widzenia i apelował do radnych o współpracę w tym zakresie. Idąc tym tokiem 

uważam, że podobnie potraktowany winien być przedstawiciel władz wojewódzkich z ramienia PiS. 

 

3. Proszę o informację, na jakim etapie jest aktualnie przyjęta przez Radę Miejską uchwała intencyjna 

ws. połączenia Centrum Kultury „Zamek” oraz Biblioteki Publicznej, czy wpłynęły już stosowne opinie 

zewnętrzne w tym zakresie, jeżeli tak, to od kogo i czy to są opinie pozytywne czy negatywne? 

 

4. W związku z informacjami jakie najpierw pojawiały się wśród mieszkańców, a w ostatnim czasie 

zostały również potwierdzone przez Pana prezesa PUK USKOM sp. z o.o. odnośnie problemów, jakie 

zaczęły występować w m. Książ Śląski odnośnie sieci wodociągowej oraz wprowadzonymi przez spółkę 

ograniczeniami możliwości przyłączania nowych odbiorców do sieci wodociągowej, co jest związane 

z dużym rozwojem nowego budownictwa w tej miejscowości, a z drugiej strony ograniczeniami 

technologicznymi wydajności sieci oraz SUW-u, proszę o krótką informację potwierdzająca zaistniałą 

sytuację wraz ze wskazaniem możliwych terminów jej rozwiązania, o czym sygnalizował Pan Prezes na 

ostatnim posiedzeniu komisji społeczno-budżetowej, poprzez budowę nowej studni oraz modernizację 

SUW-u. 
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Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

5. Proszę o wymianę hydrantu przy posesji numer 62 w Stypułowie - hydrant jest bardzo stary. 

 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                      Ireneusz Drzewiecki 


